
 Protokół nr 33/2019

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 17 października 2019 r.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik  nr  1/.   Na  wniosek  Przewodniczącego  rozszerzono  porządek  posiedzenia  o
następujący punkt:

1. Podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu w sprawie  wyrażenia zgody na przekazanie do
używania  sprzętu medycznego dla zespołów ratownictwa medycznego Szpitala Po-
wiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o.

Ponadto Pani Sekretarz zawnioskowała, żeby z porządku posiedzenia zdjąć punkt 6 tj. przyjęcie
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami
pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2020”.
Pan Starosta wyjaśnił, że środki które były zaplanowane na realizację zadania w projekcie pro-
gramu współpracy z organizacjami pozarządowymi były wyższe niż zaplanowano w rozporzą-
dzeniu Ministra Sprawiedliwości w sprawie wysokości kwoty bazowej w 2020r., opublikowa-
nym 10.10.2019r. /opracowując program współpracy z organizacjami bazowano na projekcie
w/w rozporządzenia/  W związku z powyższym program należy poddać jeszcze raz konsulta-
cjom społecznym. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, kto jest za zdjęciem w/w punktu z porządku posiedze-
nia. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Do  porządku  obrad  Członkowie  Zarządu  nie  zgłosili  żadnych  uwag. Za  przyjęciem
zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.
Stanowi on załącznik nr 2.      

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 31/2019, 32/2019.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołów.
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag.

Za  przyjęciem  protokołu  nr  31/2019  głosowali: A.  Ochlak,   B.  Grzywacz,  T.  Łątkowska,
M. Buliński.
Za  przyjęciem  protokołu  nr  32/2019  głosowali: A.  Ochlak,  B.  Grzywacz,  T.  Łątkowska,
M. Buliński.

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o wy-
datkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za II i III kwartał 2019r.
/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że środki finansowe za II i III kwartał zostały
wydatkowane zgodnie z przeznaczeniem oraz zostały prawidłowo  rozliczone. 

Informacje o wydatkowaniu środków finansowych WTZ stanowią załączniki nr 3 i 4.
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Trzecim punktem porządku posiedzenia  było zapoznanie się  z  preliminarzem kosztów
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim na 2020r.

Pani  Marchlewska-Barczewska poinformowała,  że preliminarz kosztów WTZ na 2020r.  jest
zgodny z wydatkowaniem i wykorzystaniem na działalność w/w jednostki. Wyjaśniła, że od
2020r. będzie wyższa kwota na jednego uczestnika WTZ. Ponadto dodała, że do 2022r. kwota
na uczestnika WTZ będzie rosła, natomiast później planowane jest utrzymanie tej kwoty na tym
samym poziomie. 
Pan  Skarbnik  poinformował,  że  zgodnie  z  preliminarzem  kosztów  działalności  WTZ
10 % środków powiatu w kwocie 104 757 zł zostanie zabezpieczone w budżecie powiatu na rok
2020r. 
Pani  Marchlewska-Barczewska  poinformowała,  że  zmieni  się  również  preliminarz  WTZ na
2019r.,  ponieważ  wzrost  środków  na  uczestnika  WTZ  dokonany  został  od  1  października
2019r. 

Preliminarz kosztów WTZ na 2020r. stanowi załącznik nr 5.

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Czwartym punktem porządku posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu Powiatu  w
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania „Przebudo-
wa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku
granica województwa – Tereszewo – Nielbark - etap I gr. woj. – Tereszewo”.
/na posiedzenie wszedł pan Marcin Kraszkiewicz – zastępca dyrektora Zarządu Dróg Powiato-
wych z/s w Kurzętniku/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Zarząd powołał komisję, w skład której weszli:

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński
1. Sekretarz – Wioleta Puwalska
2. Członek komisji – Joanna Robaczewska
3. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz
4. Członek komisji – Wojciech Umiński

Pan Kraszkiewicz poinformował, że odbiór końcowy planuje się na 25 października 2019r.

Informacja Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego z Brodnicy stanowi załącznik nr 6.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński.

/pan M. Kraszkiewicz opuścił posiedzenie Zarządu/
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Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą kon-
sultacji projektu „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o
których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na rok 2020”.
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/

Pani Haska poinformowała, że konsultacje w/w programu odbyły się terminie od 26.09.2019r.
do 04.10.2019r. W dniu 03.10.2019r. odbyło się otwarte spotkanie z organizacjami pozarządo-
wymi, w którym uczestniczyło czterech przedstawicieli Rady Organizacji Pozarządowych oraz
trzech przedstawicieli organizacji pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopi-
niowali w/w projekt programu. Wyjaśniła, że zmieniło się rozporządzenie Ministra Sprawiedli-
wości dotyczące wysokości kwoty bazowej w 2020r. na nieodpłatną pomoc prawną /rozporzą-
dzenie zostało opublikowane 10.10.2019r./. Dodała, że w programie współpracy z organizacja-
mi pozarządowymi zmienia się kwota przeznaczona na nieodpłatną pomoc prawną. Dlatego też,
w związku  ze  zmianą  wysokości  środków przeznaczonych  na  realizację  zadania  z  zakresu
udzielania  nieodpłatnej  pomocy  prawnej,  zwiększania  świadomości  prawnej  społeczeństwa
oraz udzielania nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w/w program współpracy z organi-
zacjami pozarzadowymi  zostanie ponownie poddany konsultacjom społecznym.

Informacja stanowi załącznik nr 7.

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zatwierdzenia aneksu nr 3 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 w Zespo-
le Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.
/na  posiedzenie  weszła  pani  Barbara  Orłowska  –  naczelnik  Wydziału Oświaty,  Kultury  
i Promocji/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Orłowska wyjaśniła, że aneks nr 3 związany jest z kontynuacją realizacji języka niemiec-
kiego dla absolwentów szkoły podstawowej (grupa zaawansowana) oraz zmianą nauczyciela
zajęć rewalidacji.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński.

Siódmym punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 w
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Orłowska wyjaśniła, że aneks nr 3 związany jest z zajęciami dla uczniów w ramach pomo-
cy psychologiczno-pedagogicznej.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński.

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o stanie realiza-
cji zadań oświatowych.
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Pani Orłowska omówiła informację, która stanowi załącznik nr 8.

Ponadto Pani Orłowska rozdała Członkom Zarządu sprawozdanie z wysokości średnich wyna-
grodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego, które stanowi załącz-
nik nr 9. Szczegółowo omówiła sprawozdanie.

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie  wyrażenia  zgody na dysponowanie  nieruchomościami  oznaczonymi działką nr
275/5 obręb 10 Nowe Grodziczno oraz nr 63/1 obręb 7 Montowo na cele budowlane.
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – zleceniobiorca oraz pani Beata Widźgowska
– naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Banaszewska poinformowała, że dysponowanie nieruchomością niezbędne jest na cele bu-
dowlane związane z budową kablowej linii światłowodowej do wskazanych placówek oświato-
wych wraz z urządzeniami towarzyszącymi. 
Pan Buliński zapytał jakie będą wpływy środków z tytułu umieszczenia urządzeń w pasie dro-
gowym.
Pani Banaszewska odpowiedziała, że stawki ustala Zarząd Dróg Powiatowych zgodnie z obo-
wiązującymi przepisami. Dodała, że przygotuje informację dotyczącą stawek.

Wniosek firmy NEXERA stanowi załącznik nr 10.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński.

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do używania  sprzętu medycznego dla
zespołów ratownictwa medycznego Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim
Spółka z o.o.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Banaszewska poinformowała, że szpital dokonał zwrotu sprzętu medycznego, w który był
wyposażony ambulans medyczny zakupiony przez powiat w 2011r.  Wyjaśniła, że ambulans w
wyniku wypadku w sierpniu 2019r. uległ całkowitej szkodzie, natomiast sprzęt medyczny może
być przeznaczony do dalszego używania dla zespołów ratownictwa medycznego szpitala. Do-
dała, że są to: nosze, krzesełko kardiologiczne, deska ortopedyczna, defibrylator oraz ciśnienio-
mierz stacjonarny zegarowy. Ponadto pani Banaszewska poinformowała, że ambulans jest środ-
kiem trwałym i należy przeprowadzić procedury przetargowe na sprzedaż ambulansu. 

Projekt umowy stanowi załącznik nr 11.

Projekt protokołu przekazania do używania stanowi załącznik nr 12.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński.
/pani A. Banaszewska oraz pani B. Widźgowska opuściły posiedzenie Zarządu/
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu Powiatu w
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania Rozwoju
Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację zadania pu-
blicznego /umowa nr 29/2019/.
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 13.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński.

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania Rozwoju
Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację zadania pu-
blicznego /umowa nr 23/2019/.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 14.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński.

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Kolekcjonersko-Strze-
leckiego „ORŁY” w Tylicach, któremu zlecono realizację zadania publicznego.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 15.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński.

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli
przeprowadzonej w Zaborskim Towarzystwie Naukowym w Brusach.

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 16.

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli
przeprowadzonej w Domu Dziecka w Pacółtowie.

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 17.

/pan Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/
/pani M. Jada opuściła posiedzenie Zarządu/

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powia-
tu w sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim
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z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2019.
/pan Buliński wszedł na posiedzenie Zarządu/

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Szesnastym punktem  porządku  posiedzenia  było  przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  II/17/2018  Rady  Powiatu  w  Nowym  Mieście
Lubawskim  z  dnia  6  grudnia  2018r.  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  powiatu
nowomiejskiego na 2019r. ze zm. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Siedemnastym punktem  porządku  posiedzenia  było  zapoznanie  się  z  informacją  o
przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.

Informacja stanowi załącznik nr 18.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Członkowie Zarządu zapoznali się z zawiadomieniem Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie
w sprawie „Przebudowy drogi powiatowej Nr 1246N dr. Woj. Nr 538 Skarlin – Nowe Miasto
Lubawskie na odcinku Skarlin Nawra”, które stanowi załącznik nr 19.

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu
                                                                                                          Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Ewelina Kubacka                   
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